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MØTEBOK 
REGIONRÅDET FOR HALLINGDAL 
 

Møtedato: Fredag 28.6.2013 
Stad:  Flå, Thon Hotel Bjørneparken 
 
Desse møtte frå Regionrådet:         
Oddvar Grøthe,   Hemsedal kommune 
Ingjerd Almås Anfinset,  Hol kommune 
Torhild Helling Bergaplass,    Ål kommune 
Hallvor Lilleslett,   Gol kommune  
Tor Magnussen,  Nes kommune  
Tor Egil Buøen,   Flå kommune 
− Knut Arne Gurigard møtte som dagleg leiar  
− Frå Buskerud fylkeskommune møtte fylkeskontakt Anne Sandum og Tom Erik Hauger og 

regionkontakt Tore Gilhuus. 
− Rådmannsutvalet deltok i møte 
 
SAK 18/13 GODKJENNING AV MØTEPROTOKOLL  4.6.2013 
Vedtak 
Møteprotokoll for møte 4.6.2013 vart vedteke. 
 
SAK 19/13 Uttale – Buskerud fylkeskommune, Handlingsprogram for 

kollektivtransport 2014-2017 
Vedtak 
Regionrådet for Hallingdal har følgjande merknader i samband med forslag til 
handlingsprogram for kollektivtransport 2014 – 2017. 
1. Regionrådet for Hallingdal registrerar at det er fleire strategiar og tiltak som er 

distriktsretta. Dette er positivt, og for å nå målsetningane vil det vera avgjerande med eit 
godt samarbeide mellom Buskerud fylkeskommune og Hallingdal som region. 

2. Regionrådet ser det som viktig at fylkeskommunen også samarbeidar på tvers av 
fylkesgrensene, slik at sentrale lange ruter blir samordna med lokale ruter, der dette er 
mogeleg.  

3. For Hallingdal er det heilt avgjerande å sikre morgontilbodet med buss eller tog til 
Drammen og hovudstadsområdet. Utan eit slikt tilbod har ikkje Hallingdal eit reelt 
kollektivtilbod for dagsreiser. I handlingsprogrammet er ikkje dette konkret omtala, noko 
som det med fordel kunne vore gjort, fordi dette er sjølve fundamentet for dagsreiser 
frå/til Hallingdal. 
Det er og avgjerande å sjå lange reiser med buss i samanheng med togtilbodet og ei god 
samordning med lokale busstilbod.  Avgangar må i størst mogeleg grad samordnast 
mellom buss og tog slik at det totalt blir eit best mogeleg tilbod i forhold til 
transportbehov gjennom døgnet.  

4. Regionrådet for Hallingdal er positiv til: 
• At det blir sett i gang eit arbeid for å utgreie behov og potensiale for pendlarbuss 

mellom kommunane i Hallingdal. 
• At det blir sett i gang eit arbeid for å utgreie og event. etablere system og drift av 

bestillingstransport. Områder i Hallingdal bør vera godt egna for å gjennomføre 
pilotprosjekt, noko Regionrådet eventuelt vil engasjere seg i.   
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• At det blir vurdert bestillingsruter som erstatning for ordinære bussruter, der det er 
lågt belegg.  

• At det blir utgreidd flybuss Hallingdal - Ringerike – Gardermoen. Her må det og 
sjåast på samordning tog/buss. 

• At det blir sett i gang eit arbeid for å avklare framtidig ekspressbusstilbod når ny 
Rv 7 Sokna – Ørgenvika blir opna juni 2014. 

5. Regionrådet for Hallingdal ynskjer at det blir sett i gang eit arbeid for å vurdere korleis 
buss/togtilbodet gjennom Hallingdal kan utviklast og samordnast på ein betre måte, med 
sikte på å få ein enklare, meir kundevennleg og robust struktur, også i forhold til 
reiselivsnæringa. I denne samanheng må det også lagast ein plan for utvikling av 
knutepunkt. 

6. Regionrådet for Hallingdal støttar tiltak i forhold til meir kundevennleg ruteinformasjon 
og innføring av sanntidsinformasjon. For Hallingdal er det viktig at det blir etablert 
informasjonssystem som ser buss og tog i samanheng. 

7. Regionrådet for Hallingdal set stor pris på fylkeskommunen sitt engasjement for 
påverking til bygging av Ringeriksbanen og tiltak som gir kortare reisetid på 
Bergensbanen 

8. I forhold til skuleskyss føreset Regionrådet for Hallingdal at alle elevar skal ha sitteplass 
og at alle bussar har bussbelte. I tillegg er det viktig at reisetid til dei vidaregåande skulane 
blir vurdert og om mogeleg effektivisert.  

 
 
SAK 20/13 SØKNAD HALLINGDAL ETABLERERSENTER  
Vedtak 
1. Regionrådet for Hallingdal rår til det blir løyvd tilskot på kr. 250.000,- til Hallingdal 

Etablerersenter for 2012. 
2. Tilskotet blir finansiert av partnarskapsavtala med Buskerud fylkeskommune for 2013. 
 
 
SAK 21/13 FORSLAG OM ETABLERING AV FELLES FORLIKSRÅD MED 

TILHØYRANDE SEKRETARIAT FOR KOMMUNANE I 
HALLINGDAL 

Sorenskrivar Stein Arne Vedde orienterte om innspelet frå Hallingdal Tingrett før drøfting. 
 
Vedtak 
For å vurdere innpel frå Hallingdal Tingrett i brev dat. 30.5.2013, blir det sett ned ei 
arbeidsgruppe som får i oppdrag å vurdere felles forliksråd, med felles sekretariat. 
Arbeidsgruppa skal og vurdere om det kan vera aktuelt med samlokalisering av Øvre 
Buskerud 
Jordskifterett og Hallingdal tingrett. 
Arbeidsgruppa blir sett saman av representantar frå rådmannsutvalet i tillegg til sorenskrivar 
Stein Arne Vedde. Leiar i rådmannsutvalet Sveinung Halbjørhus er leiar for arbeidsgruppa. 
 
Forslag frå arbeidsgruppa skal leggast fram for Regionrådet 30.august i år. 
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Etter ordinære saker var det synfaring prosjekt Sokna – Ørgenvika 
 

 
 
 
 
Ål 29.6.2013 
 
for rådsordførar 
Knut Arne Gurigard 
Dagleg leiar 
 
 
 


